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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie  

 

Dátum konania :             20.11.2024    

Čas konania:                   16,30 hod. 6. poschodie, kancelária č. 612 

Miesto konania:              Miestny úrad Bratislava - Petržalka 

Prítomný predseda komisie: zastupujúci predsedu komisie Ing. Marek Tydor. 

Neprítomný predseda komisie: Ing. Richard Vilkus – Ospravedlnený.  

Prítomní členovia: PhD. Pavol Záhradný,  Mgr. Pavol Škápik, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, 

PhD. MBA.    

Prítomní členovia: (neposlanci): Ing. Veronika Miťková, Mgr. Jozef Gašparík, PhD.     

Neprítomní  (poslanci): doc. PhDr. Daniel Klimovský - Ospravedlnený, Pavol Záhradný - 

ospravedlnený.     

Prizvaní hostia: Ing. J. Karman, Mgr. Z. Grečová, Mgr. A. Neuschlová, Ing. V. Kasala, E. 

Benkovičová,  Ing. M. Kamhiyehová, Ing. M. Súlovec, J. Velická, Ing. Ľ. Orságová.          

Zastupujúci predseda komisie privítal členov finančnej komisie (ďalej len „FK“), osobitne 

nového poslanca JUDr. PhDr. Ing. Juraja Mravca a neposlanca Mgr. Jozefa Gašparíka, PhD. 

Po privítaní otvoril rokovanie komisie, oboznámil všetkých členov komisie s návrhom 

programu rokovania. Informoval členov komisie, že do programu bude zaradený bod  č. 9 

„Smernica o verejnom obstarávaní“. Následne požiadal členov FK o schválenie programu 

rokovania.  

K bodu 1:  

Návrh schválenia programu rokovania finančnej komisie. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5  

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Všetci členovia finančnej komisie schválili program zasadnutia komisie. 

Schválený program komisie: 
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Program zasadnutia 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia /Ing. M. Tydor/  

2. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

11/2023 zo dňa 12.decembra 2023 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka / E. Benkovičová, Kancelária 1. zástupkyne starostu, 

Ing. M. Kamhiyehová, vedúca referátu životného prostredia/ 

3. Návrh na vyhlásenie miestneho referenda mestskej časti Bratislava-Petržalka /Ing. J. 

Karman, 2. zástupca starostu, Mgr. A. Neuschlová, Referát organizačných vecí, Ing. 

arch. Viktor Kasala, Referát územného rozvoja a GIS/ 

4. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 4/2023 zo dňa 14.03.2023 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach /Ing. M. 

Súlovec, zástupca prednostu pre IT a inovácie/ 

5. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka o miestnych daniach na území mestskej 

časti Bratislava – Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických služieb na 

úseku miestnych daní a spôsobe jeho platby v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti 

Bratislava-Petržalka /Mgr. Z. Grečová, vedúca finančného oddelenia/ 

6. Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti  Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu /Mgr. Z. Grečová, vedúca finančného 

oddelenia/ 

7. Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do roku 

2027 /Mgr. Z. Grečová, vedúca finančného oddelenia/ 

8. Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu 

dodatku Štatútu hl. mesta SR Bratislavy č. XX (zmena financovania MŠ) v súlade s čl. 

103 ods. 2  /Mgr. Z. Grečová, vedúca finančného oddelenia/ 

9. Smernica o verejnom obstarávaní /Mgr. Z. Grečová, vedúca finančného oddelenia/ 

10. Rôzne. 

 

K bodu 2:   

Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 11/2023 zo 

dňa 12.decembra 2023 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-

Petržalka. 

Materiál k uvedenému bodu prezentovala E. Benkovičová, ktorá informovala členov komisie, 

že v uvedenom VZN sa navrhuje úprava termínu na predkladanie finančnej dotácie a to 

z aktuálneho 30.11.  Vzhľadom na návrh finančného oddelenia, ktorý odporúča termín do 

30.10. príslušného roka. Pani Benkovičová taktiež uviedla, že niektorí žiadatelia žiadali 

o vyplatenie dotácie v hotovosti, čo následne hneď doplnila, že takýto spôsob poskytovania 

dotácií nie je odporúčaný. 
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V druhej časti VZN, ktorá sa týkala kontajnerových stojísk, informovala členov komisie vedúca 

životného prostredia Ing. M. Kamhiyehová, vysvetlila, že sa jedná o úpravu možnosti 

poskytnutia dotácie formou refundácie v súvislosti s kontajnerovými stojiskami, ktorá spočíva: 

a) v možnosti čerpania dotácie formou refundácie viacerými žiadateľmi na jedno a to isté 

kontajnerové stojisko 

b)  v možnosti  čerpania dotácie formou refundácie  na vybudovanie alebo rekonštrukciu 

kontajnerových stojísk na ktoré už žiadateľ dostal dotáciu od iného subjektu. 

V diskusii Mgr. J. Gašparíkovi p. vedúca Ing. M. Kamhiyehová vysvetlila postup podávania 

žiadostí.  

Po ukončení diskusie zastupujúci predsedu komisie, Ing. M. Tydor dal samostatne hlasovať za 

poskytnuté dotácie v hotovosti a následne za celé VZN.  

Uznesenie č. 24 

 

Finančná komisia odporúča  o návrhu VZN  

 

samostatné hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu - vypustiť vyplácanie dotácie v hotovosti.       

Prítomní členovia komisie spolu: 5 členovia  

Prítomní členovia (poslanci) 

Ing. Marek Tydor, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD. MBA Mgr. P. Škápik.  

Prítomní členovia (neposlanci)   

Ing. Veronika Miťková, Mgr. Jozef Gašparík, PhD.  

Neprítomní poslanci: Ing. Richard Vilkus - ospravedlnený, doc. PhDr. Daniel Klimovský, 

PhD. - ospravedlnený, Pavol Záhradný - ospravedlnený. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  

 

Uznesenie č. 25 

 

Finančná komisia  

 

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  
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a) s ch v á l i ť    

návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka č. .../2024 z XX, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie č. 11/2023 zo dňa 12.decembra 2023 

o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

b) s p l n o m o c n i ť 

starostu mestskej časti Bratislava-Petržalka vydať úplné znenie Všeobecne záväzného 

nariadenia č. 11/2023 zo dňa 12.decembra 2023 o poskytovaní finančných dotácií z rozpočtu 

mestskej časti Bratislava-Petržalka v znení neskorších predpisov 

Prítomní členovia komisie spolu: 5 členovia  

Prítomní členovia (poslanci) 

Ing. Marek Tydor, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD. MBA Mgr. P. Škápik   

Prítomní členovia (neposlanci)   

Ing. Veronika Miťková, Mgr. Jozef Gašparík, PhD.  

Neprítomní poslanci: Ing. Richard Vilkus - Ospravedlnený, doc. PhDr. Daniel Klimovský, 

PhD. - Ospravedlnený, Pavol Záhradný - Ospravedlnený. 

Hlasovanie za návrh VZN: 

Prítomní: 5 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3:   

Návrh na vyhlásenie miestneho referenda mestskej časti Bratislava-Petržalka 

O návrhu informovala členov komisie vedúca Mgr. A. Neuschlová, ktorá informovala členov 

komisie, že miestne referendum by sa malo konať 15.2.2025 a 8.3.2025 na ktorom budú 

oprávneným voličom 3 otázky. 

V diskusii Ing Karman informoval členov komisie o rokovaniach k prekládke vedenia VVN 

vedenia Draždiak, uviedol, že sa jedná o 3 hlavné body:  

1) Súhlas s prekládkou nadzemného veľmi vysokého vedenia, ktoré vedie aj ponad jazero 

Veľký Draždiak?“ 

2) Súhlas s prekládkou nadzemného veľmi vysokého vedenia, ktoré vedie aj ponad jazero 

Veľký Draždiak, za podmienky, že mestská časť Bratislava-Petržalka vynaloží na túto 

prekládku financie okolo 1,5 milióna eur z rozpočtu mestskej časti na úkor financovania iných 

činností?“ 
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3) „Súhlas s premenovaním ulice Námestie Hraničiarov na ulicu Námestie obetí Hraničiarov? 

Informoval. že sa rieši otázka názvu ulice, či má byť s malým alebo veľkým písmenom. 

V diskusii sa Ing. Tydor spýtal, či máme právne stanovisko, resp. právnu analýzu?  

Ing. Karman odpovedal, že uvedené skutočnosti tiež konzultuje s právnym oddelením, že zatiaľ 

právnu analýzu vypracovanú nemajú. Ing. J. Karman vysvetlil členom komisie, že sa jedná 

o územie, ktoré využíva široká verejnosť, že nad jazerom Draždiak vedie vysoké napätie a treba 

to urobiť. Ing. V.Kasala doplnil, ak chceme realizovať prekládku napätia musíme to urobiť.  

V diskusii sa Ing. P. Škápik sa spýtal, aká je predpokladaná konečná suma? Ing. J. Karman 

členom komisie oznámil, že pošle všetkým členom komisie konečnú sumu (sumu prekládky, 

referenda, t.j. o teda sumu o celkových nákladoch). 

V diskusii sa Ing. V. Miťková spýtala, ako to bude s výsledkom miestneho referenda? Ing. J. 

Karman povedal, že bol urobený „Prieskum verejnej mienky“ teda získať názor obyvateľstva – 

cestou miestneho referenda, aby mohlo byť úspešné. Podotkol, že verejný prieskum sa 

realizoval na vzorke 1000 obyvateľov  a stojí 15 000,00 Eur.  Taktiež Ing. J. Karman uviedol, 

že miestne referendum je silným signálom. Ing. Miťková doplnila, že ľudia sa boja veľkých 

zmien, v diskusii doplnil aj Ing. M. Tydor, že podľa jeho názoru takmer 90 % nemá záujem.   

Na záver Ing. M. Tydor poznamenal, že ešte sa čaká na právne stanovisko a Ing. Karman, že 

musíme sa rozhodnúť, či ideme do prekládky, a teda je možnosť posunúť všetko ďalej. 

Po ukončení diskusie dal zastupujúci predseda FK, Ing. Tydor o uvedenom návrhu  hlasovať.   

Uznesenie č. 26 

 

Finančná komisia  

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka   

v y h l á s i ť 

uznesením zo dňa 10.12.2024 miestne referendum mestskej časti Bratislava-Petržalka na deň 

15.02.2025 / 08.03.2025 (sobota) so začiatkom hlasovania o 07:00 a ukončením hlasovania 

o 20:00. 

1. otázka, ktorá sa predkladá oprávneným voličom na rozhodnutie, znie: 

„Súhlasíte s prekládkou nadzemného veľmi vysokého vedenia, ktoré vedie aj ponad jazero 

Veľký Draždiak?“ 

2. otázka, ktorá sa predkladá oprávneným voličom na rozhodnutie, znie: 
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„Súhlasíte s prekládkou nadzemného veľmi vysokého vedenia, ktoré vedie aj ponad jazero 

Veľký Draždiak, za podmienky, že mestská časť Bratislava-Petržalka vynaloží na túto 

prekládku financie okolo 1,5 milióna eur z rozpočtu mestskej časti na úkor financovania iných 

činností?“ 

3. otázka, ktorá sa predkladá oprávneným voličom na rozhodnutie, znie: 

„Súhlasíte s premenovaním ulice Námestie Hraničiarov na ulicu Námestie obetí Hraničiarov? 

Oprávnený volič na hlasovacom lístku zakrúžkuje odpoveď „áno“ alebo odpoveď „nie“. 

Uvedený spôsob označovania odpovede platí pre každú z otázok samostatne.  

Lehota na utvorenie okrskov pre hlasovanie v miestnom referende sa určuje do 20.12.2024 / 

10.01.2025. 

Lehota na vytvorenie orgánov pre miestne referendum (referendové komisie) sa určuje do 

06.01.2025 / 27.01.2025 a lehota na ich prvé zasadanie sa určuje do 21.01.2025 / 11.02.2025. 

Prítomní členovia komisie spolu: 5 členovia  

Prítomní členovia (poslanci) 

Ing. Marek Tydor, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD. MBA, Mgr. P. Škápik,  

Prítomní členovia (neposlanci)   

Ing. Veronika Miťková, Mgr. Jozef Gašparík, PhD.  

Neprítomní poslanci: Ing. Richard Vilkus - ospravedlnený, doc. PhDr. Daniel Klimovský 

PhD.,- ospravedlnený, Pavol Záhradný - ospravedlnený. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 

Za: 0 

Proti: 5 

Zdržal sa: 0  

Záver: Uznesenie nebolo schválené. 

K bodu 4:  

Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 4/2023 zo dňa 14.03.2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach. 

K uvedenému bodu Ing. Súlovec informoval členov komisie, že návrh sa predkladá z dôvodu 

snahy o eliminovanie nedostatočného financovania centier voľného času (ďalej len „CVČ“) 

v prípade športov, ktoré si vyžadujú vyššie náklady na prevádzku.  
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Ing. M. Súlovec uviedol, že pre nás je to nehospodárne, taktiež povedal, že financovanie CVČ 

zabezpečuje mestská časť zo svojho rozpočtu a z príspevkov zákonných zástupcov detí. 

Doplnil, že aj ceny energií sú vysoké. Máme zriadené 2 CVČ na dvoch základných školách a to 

na ZŠ Pankúchová a ZŠ Holíčska 50, kde prebiehajú krúžky- plávanie, basketbal a tanec. 

Informoval členov komisie, že aktuálna výška príspevkov nedokáže pokryť reálne náklady na 

jednotlivé športové krúžky.  

Vyššie poplatky zákonní zástupcovia a plnoletí žiaci platia priamo externému športovému 

klubu, z toho externý športový klub základnej škole platí poplatok na jedno dieťa alebo 

plnoletého žiaka maximálne do výšky 15 eur.  

V tabuľke nižšie je vyčíslené mesačné hospodárenie CVČ na prevádzku bazéna vo vzťahu 

výdaj finančných prostriedkov (energia a mzdové náklady) a príjem finančných prostriedkov 

(príspevky):  

Mesačné hospodárenie CVČ (plávanie) 

Pomerná časť energií 1 184,96 €  

Mzdové náklady    1 526,41 €  

Príjem 1 290,00 €  

Spolu - 1 421,37 €  

Z tabuľky vyplýva, že aktuálna výška príspevku nedokáže pokryť náklady spojené 

s prevádzkou bazéna. V prípade, ak by mestská časť chcela realizovať kurzy plávania v rámci 

CVČ aj vo vlastnej réžii bez pomoci externého športového klubu, je nutné zvýšiť maximálnu 

výšku príspevkov na 150 eur. Aktuálne ceny kurzov plávania sa pohybujú od 50 eur do 150 eur 

mesačne v závislosti od intenzity tréningov, viď tabuľka: 

Plavecký klub Cena za 
mesiac 

Intenzita 
tréningov 

Fliper 90,00 € 2x týždenne 

Fliper 51,33 € 1x týždenne 

Nemo 154,00 € 2x týždenne 

ORCA 85,00 € 2x týždenne 

CVČ 15,00 € - 

Ing. M. Súlovec informoval členov komisie, že by sa jednalo o navýšenie príspevku mesačne 

od 10,00 eur do 150,00 eur bude môcť zriaďovateľ CVČ nastaviť výšku poplatku tak, aby boli 

pokryté skutočne náklady za konkrétny typ športu (napr. plávanie, atď.)   
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V diskusii JUDr. PhDr. Ing.  Mravec, PhD. navrhol, že treba to rozdeliť, akú sumu budú platiť 

kluby a akú sumu rodičia. Tiež uviedol, že chápe, že je to podfinancované, ale keď zdvihneme 

cenu, aká bude spätná väzba od rodičov? Aj Mgr. Škápik uviedol, že by bolo potrebné upraviť 

toto nariadenie (VZN). Ing. M. Tydor doplnil, že chceme a máme záujem podporovať šport, ale 

taktiež nechceme byť v strate.  

Ing. Karman povedal, keďže my to dotujeme, ďalej teraz sú vysoké ceny energií a teda máme 

záujem pokryť celkové náklady.  

Na záver diskusie dal zastupujúci  predseda komisie Ing. M. Tydor hlasovať. 

 

 

Uznesenie č. 27 

 

Finančná komisia  

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka   

s c h v á l i ť    

Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, ktorým sa mení a dopĺňa VZN mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 4/2023 zo dňa 14.03.2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach 

Prítomní členovia komisie spolu: 5 členovia  

Prítomní členovia (poslanci): Ing. Marek Tydor, Mgr. P. Škápik, JUDr. PhDr. Ing. Juraj 

Mravec, PhD. MBA. 

Prítomní členovia (neposlanci)   

Ing. Veronika Miťková, Mgr. Jozef Gašparík, PhD.  

Neprítomní poslanci: Ing. Richard Vilkus - ospravedlnený, doc. PhDr. Daniel Klimovský, 

PhD.,- ospravedlnený, Pavol Záhradný - ospravedlnený.  

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 

Za: 0 

Proti: 1 

Zdržali sa: 4  

Záver: Uznesenie nebolo schválené. 

K bodu 5  

Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka č. .../2024 zo dňa ....o miestnych daniach na 

území mestskej časti Bratislava-Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických 

služieb na úseku miestnych daní a spôsobe jeho platby v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej 

časti Bratislava-Petržalka.  
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Návrh VZN o miestnych daniach prezentovala J. Velická, z oddelenia daní a poplatkov. 

Informovala členov komisie, že iniciatíva prišla od občanov, že nemáme žiadne úľavy pri 

miestnych daniach napr. daň za psa. Uviedla niektoré druhy daní, napr. daň za jedného psa 

a kalendárny rok je 25,00 Eur za psa, ktorý úspešne absolvoval skúšku základného minima 

podľa skúšobného poriadku športovej kynológie.  

Sadzba dane za jedného psa a kalendárny rok je určená na sumu 50,00 Eur, táto sa znižuje 

v prípade, ak vlastníkom alebo držiteľom psa je osoba, alebo subjekt má aktivovanú 

elektronickú schránku, v tomto prípade sa daň znižuje o 5,00 Eur. 

Uviedla, dane, ktorá sa znižuje  v jednotlivých prípadoch:  

a) 33,00 Eur, ak vlastníkom – držiteľom je fyzická osoba, ktorá je držiteľom preukazu 

s ťažkým zdravotným postihnutím,  

b) 25,00 Eur  ak vlastníkom – držiteľom je fyzická osoba, ktorej jediný príjem je starobný 

dôchodok a nežije v domácnosti so zárobkovo činnou osobou 

V diskusii sa Ing. J. Gašparík spýtal p. Velickej, či táto zmena má dopad na rozpočet mestskej 

časti. Mgr. vedúca finančného oddelenia uviedla, že vplyv na rozpočet to nemá žiadny, za výber 

miestnych daní bol cca 160 tis. Eur, tento rok bude za výber daní za psa cca 170 tis. Eur. Mgr. 

P. Škápik v diskusii doplnil, že mestská časť chce podporiť, aby osamelí ľudia mali možnosť 

chodiť na prechádzky a naučiť isté pravidlá, prípadne si zobrať psa z útulku.  

Po ukončení diskusie dal zastupujúci predseda hlasovať 

Uznesenie č. 28 

Finančná komisia  

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka   

a) s ch v á l i ť    

Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka o miestnych daniach na území mestskej časti 

Bratislava-Petržalka a o podrobnostiach poskytovania elektronických služieb na úseku 

miestnych daní  

Prítomní členovia komisie spolu: 5 členovia  

Prítomní členovia (poslanci) 

Ing. Marek Tydor, Mgr. P. Škápik, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD. MBA. 

Prítomní členovia (neposlanci)   

Ing. Veronika Miťková, Mgr. Jozef Gašparík, PhD.  
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Neprítomní poslanci:  Ing. Richard Vilkus - ospravedlnený, doc. PhDr. Daniel Klimovský, 

PhD.,- ospravedlnený, Pavol Záhradný - ospravedlnený. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 6  

Informácia o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej časti  Bratislava-Petržalka 

rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu.   

 

V úvode rokovania Bodu č. 6 z finančnej komisie odchádza o 18,00 hod. Ing. V. Miťková.  

Finančná komisia nebola od tohto času uznášaniaschopná.  

S uvedeným návrhom o čerpaní kapitálových výdavkov  z prostriedkov rezervného fondu 

v diskusii informovala členov komisie Mgr. Z. Grečová, ktorá uviedla, že úprava sa týka 

finančných prostriedkov navrhnutých mestskou časťou a návrhu poslaneckých priorít. 

 

Návrh stanoviska finančnej komisie  

Finančná komisia predkladaný materiál  „Informáciu o čerpaní kapitálových výdavkov mestskej 

časti  Bratislava-Petržalka rozpočtovaných z prostriedkov rezervného fondu“ z o b r a l a   na   

v e d o m i e.    

 

K bodu 7  

Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2025 s výhľadom do roku 2027.  

V diskusii vedúca finančného oddelenia Mgr. Z. Grečová informovala členov komisie, 

že rozpočet je zostavený ako vyrovnaný. Doplnila, že ešte sa dopracovávajú programy, 

rozpočtové položky v rozpočte, doplnenia a návrhy sa upravujú aj  na jednotlivých oddeleniach. 

Ing. M. Tydor, resp. členovia komisie sa v diskusii spýtali zástupcu starostu, prečo sa investujú 

finančné prostriedky už viac rokov len do asfaltérskej techniky, teda do chodníkov 

a komunikácií. Podotkli, že už by bolo dobré riešiť budúci rok, resp. ďalšie roky t.j. naplánovať 

a investovať finančné prostriedky v rozpočte aj do rekonštrukcií a opráv budov, škôl, 

materských škôl a aj iných objektov.  
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JUDr. PhDr. Ing. Mravec, PhD. Mravec doplnil, že môžu sa  zmeniť priority, teda chodníky 

a komunikácie už nebudú dôležitou súčasťou programu v rozpočte, uviedol, že napríklad 

zbytočne sa nakúpia ďalšie stroje na asfaltovanie chodníkov, ktoré budú potom stáť v garáži a 

teda nebudú sa využívať. Preto je potrebné zvážiť a  investovať v ďalších rokoch aj do iných 

programov, napr. do rekonštrukcie budov a taktiež do iných projektov, nie sa naďalej 

jednostranne angažovať iba na asfaltovanie chodníkov.  

V diskusii sa JUDr. PhDr. Ing. Mravec sa spýtal zástupcu starostu Ing. Karmana, prečo sa 

nerobia výtlky? Ing. Karman informoval členov, že výtlky sa robia.  Mgr.P. Škápik tiež povedal, 

že treba vyčleniť a investovať aj do rekonštrukcie a opráv budov. V diskusii Ing. Ľ. Orságová 

podotkla, že však sa rozširovali kapacity MŠ a realizovali aj iné projekty.   

Návrh stanoviska finančnej komisie  

Finančná komisia  predkladaný materiál  „Návrh rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka 

na rok 2025 s výhľadom do roku 2027“ z o b r a l a  na   v e d o m i e.    

K bodu 8  

Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka k návrhu dodatku 

Štatútu hl. mesta SR Bratislavy č. XX (zmena financovania MŠ) v súlade s čl. 103 ods. 2   

V diskusii k návrhu „Dodatku štatútu hl. mesta SR“ sa vyjadrila Mgr. Z. Grečová, ktorá 

informovala členov komisie, že zatiaľ sme konečnú verziu ani žiadne stanovisko nedostali. 

Vedúca FO Mgr. Grečová uviedla, že čo sa týka financovania MŠ, tie budú financované 

prenesenými kompetenciami a malo by to byť cca okolo 290 mil. Eur.  

Návrh stanoviska finančnej komisie  

Finančná komisia  predkladaný materiál  „Stanovisko Miestneho zastupiteľstva mestskej 

časti Bratislava-Petržalka k návrhu dodatku Štatútu hl. mesta SR Bratislavy č. XX (zmena 

financovania MŠ) v súlade s čl. 103 ods. 2“   z o b r a l a  na  v e d o m i e. 

 

K bodu 9  

Smernica o verejnom obstarávaní. 

V diskusii k „Smernici o verejnom obstarávaní“ informoval členov komisie a k uvedenej 

smernici sa vyjadril JUDr. PhDr. Ing.  Mravec, PhD., ktorý navrhol, že v auguste 2024 sa 

uvoľnili pravidlá pre verejné obstarávanie a v tejto oblasti je potrebné prijať opatrenia na úrovni 

samospráv a prijať zásady hospodárenia, resp. interný predpis, ktorým sa nastavia pravidlá pri 

uzatváraní zmlúv, resp. samotnom procese verejného obstarávania.  
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Mgr. P. Škápik uviedol, že Magistrát má túto oblasť upravenú a je potrebné túto problematiku 

dôsledne upraviť, konštatoval, že aktualizovaná smernica prinesie vyššiu dôveru v realizácii 

procesov verejného obstarávania v samospráve. Taktiež informoval, že ako poslanci nemôžu 

zasahovať do právomoci úradu mestskej časti. Povedal, že ak si mestská časť vypracuje 

vnútornú smernicu o verejnom obstarávaní a má informáciu, že mestská časť spracováva 

Smernicu o verejnom obstarávaní. Uviedol a informoval členov komisie, že ak by sme prijali 

„Zásady hospodárenia“ na MZ, by sa mohlo stať, že znefunkčníme samotný úrad, pretože by 

sa miestne zastupiteľstvo muselo schádzať každé 2 týždne a schvaľovať rozhodnutia a zmluvy 

týkajúce sa verejného obstarávania.   

 Na záver sa členovia komisie zhodli, aby bola vypracovaná a aktualizovaná interná 

„Smernica o verejnom obstarávaní“ mestskou časťou. 

 

Návrh stanoviska finančnej komisie  

Finančná komisia predkladaný materiál  „Smernicu o verejnom obstarávaní  

z o b r a l a   na  v e d o m i e    a  odporúča  

 

mestskej časti Bratislava-Petržalka, aby sa aktualizovala Smernica o verejnom obstarávaní 

s procesom verejného obstarávania a právnymi predpismi.   

Po ukončení diskusie zastupujúci predseda finančnej komisie Ing. M. Tydor na záver 

poďakoval všetkým členom za účasť a oficiálne ukončil rokovanie komisie o 19,45 hod.  

 

 

Predseda:                             Meno a priezvisko:  Ing. Marek Tydor 

Tajomník komisie:                                      Meno a priezvisko:  Mgr. Ružena Kusá  

 

 

 

V Bratislave, dňa  02.12.2024 


